
                        

REPUBLIKA HRVATSKA  

POŽEŠKO-SLAVONSKA ŽUPANIJA                                                                                                              

DJEČJI VRTIĆ „BAMBI” KAPTOL  

              Upravno vijeće  

                 

Kaptol, 12.lipnja 2024.  

  

 

Z A P I S N I K  
SA 1. (KONSTITUIRAJUĆE) SJEDNICE 

UPRAVNOG VIJEĆA DJEČJEG VRTIĆA „BAMBI“ KAPTOL   

  

Članovima Upravnog vijeća: Damir Poljanac, Ljubica Novak, Josip Soudek, Valentina 

Majstorović i Kristina Lončarević poziv je upućen 11.lipnja 2024. na e-mail adrese sa svim 

potrebnim materijalima. 

  

Realizacija dnevnog reda:  

Sjednica se održala u srijedu, 12.lipnja  2024. godine s početkom u 15.30 sati u prostoru Dječjeg 

vrtića. 

Prisutni: Damir Poljanac, Ljubica Novak, Josip Soudek, Valentina Majstorović i Kristina 

Lončarević 

Odsutni:  -  

Ravnateljica Veronika Svoboda Čolić otvorila je 1. (konstituirajuću) sjednicu Upravnog vijeća. 

Pozdravila je sve prisutne te predložila prve dvije točke dnevnog reda. 

 

Predloženi dnevni red:   

1. Izvještaj o izboru predstavnika odgojitelja i roditelja 

2. Konstituiranje Upravnog vijeća u novom sazivu, verifikacija mandata te izbor 

predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 

3. Zapisnik s 53. sjednice Upravnog vijeća 

4. Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana za 2024. godinu 

5. Organizacija rada Vrtića tijekom srpnja i kolovoza 2024. godine 

6. Žalba na privremenu rang listu 

7. Razno 

 

 

Ad 1) Izvještaj o izboru predstavnika odgojitelja i roditelja 

 

Ravnateljica je otvorila prvu točku dnevnog reda i rekla da je 5.lipnja 2024.godine održala 

sastanak s roditeljima te je na istome izabran predstavnik roditelja kao član Upravnog vijeća. 

Za predstavnicu roditelja izabrana je Valentina Majstorović. Također je istoga dana održan 

sastanak odgojiteljica. Sve su odgojiteljice bile prisutne. Putem glasačkih listića pristupile su 



glasanju. Najveći broj glasova, ukupno pet dobila je odgojiteljica Kristina Lončarević te je na 

taj način izabrana za predstavnika odgojitelja kao član Upravnog vijeća.  

 

 

Ad 2)  Konstituiranje Upravnog vijeća u novom sazivu, verifikacija mandata te izbor 

predsjednika i zamjenika predsjednika Upravnog vijeća 

 

Ravnateljica je otvorila drugu točku dnevnoga reda te naglasila kako se prema odluci Općinskog 

načelnika, imenuju tri osobe za članove Upravnog vijeća Dječjeg vrtića „Bambi“ Kaptol, a to 

su Ljubica Novak, Damir Poljanac i Josip Soudek. Svi prisutni dali su prijedloge za 

predsjednika i zamjenika predsjednika te je jednoglasnom odlukom članova Upravnog vijeća 

izabrana  Ljubica Novak, a zamjenik predsjednika je Josip Soudek. Novoizabrani su se složili 

i prihvatili funkcije Upravnog vijeća. Ravnateljica se zahvalila gospođi Ljubici Novak na 

prihvaćanju funkcije te prepustila daljnje vođenje sjednice. 

 

 

 

Ad 3) Zapisnik s 53. sjednice Upravnog vijeća 

 

Predsjednica Ljubica Novak otvorila je treću točku dnevnog reda.  

Jednoglasno je usvojen zapisnik s prethodne sjednice. 

 

Ad 4) Prijedlog I. izmjena i dopuna Financijskog plana za 2024. godinu 

 

Predsjednica je otvorila sljedeću točku dnevnog reda. Za riječ se javio Josip Soudek, 

predstavnik Osnivača  te pojasnio prijedlog izmjena i dopuna Financijskog plana za 

2024.godinu. Prijedlog je jednoglasno usvojen.  

 

Ad 5) Organizacija rada Vrtića tijekom srpnja i kolovoza 2024. godine 

Ravnateljica Veronika Svoboda Čolić javila se za riječ te je predložila da se područni odjel u 

Alilovcima zatvori tijekom srpnja zbog manjega broja djece te sva djeca koja će pohađati vrtić 

u srpnju dolaze u matični vrtić u Kaptol. Nadalje, za kolovoz su planirani radovi u  matičnom 

vrtiću u Kaptolu, krečenje zidova i brušenje parketa. Matični vrtić trebao bi biti zatvoren od 6.8 

– 23.8., a sva djeca koja polaze vrtić u to vrijeme odlaze u područni odjel u Alilovce. Prijedlog 

je jednoglasno prihvaćen.  

 

 

Ad 6) Žalba na privremenu rang listu 

Predsjednica je otvorila šestu točku dnevnoga reda te riječ prepustila ravnateljici. Ravnateljica 

Veronika Svoboda Čolić rekla je da se gospođa Andreja Marijanović žalila na Privremenu rang 

listu upisane djece. Naime, gospođa Marijanović tvrdi da je papire za upis predala u zakonskom 

roku, ali je papire ubacila u poštanski sandučić, nije predala osobno na adresu Vrtića, kako je 

naglašeno u Natječaju. Stoga, Upravno vijeće jednoglasno donosi odluku kojom se odbacuje 

žalba gospođe Marijanović.  

 

Ad 7) Razno 



Nitko od prisutnih nije se javio za riječ. Sjednica je završila u 16.15h. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapisničar:                                                                                     Predsjednica Upravnog Vijeća: 

Kristina Lončarević                                                                       Ljubica Novak, dipl. iur.  

 

_________________________                                                 ______________________ 


